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Zńrzbg, dnia 19 marca 2018 rokuKrzysńof Jarczok
Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dzied zicach
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Pan
Marian Błachut
B u rmistrz Czechowic -Dziedzic

Szanowny P anie Burmistrzu,

zwtacaITl się z wnioskiem o podjęcie dzińń mających na celu przekwalifikowanie

chodnika biegnącego wzdłuż ulicy Waryńskiego w Zńrzegunactągpieszo-rowerowy.

W chwili obecnej przedmiotowy chodnik przeznaczony jest vłyłącznie dla pieszych.

w nviązku z du4rm natężeniem ruchu pojazdów mechanicznych na ulicy waryńskiego rowerzyści

często korzystają z tego chodnika, co nie jest zgodne z Pravłem o Ruchu Drogowym. Pragnę

nadmienić, ze w okresie od wczesnej wiosny do póznej jesieni ulicą Waryńskiego przemieszcza się

bardzo liczla grupa miłośników dwóch kółek. Wydzielenie takiego ciągu komunikacyjnego

poprawiłoby w znagzący sposób bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku.
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